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Vragen van het lid Elias (VVD) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over het bericht dat de luistercijfers van het publieke 
radiostation FunX niet openbaar zijn (ingezonden 14 maart 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Alleen maar goed nieuws»?1 

Vraag 2
Hoeveel edities van FunX zijn er en hoeveel frequenties zijn daarvoor in 
handen van de Nederlandse Publieke Omroep (NPO)? 

Vraag 3
Kunt u bevestigen dat in de zomer van 2012 is toegezegd dat de Kamer wordt 
geïnformeerd over het oordeel van het Commissariaat voor de Media inzake 
de constructie die de NPO hanteert? Wat is er sindsdien met deze informatie 
gebeurd? 

Vraag 4
Is het waar dat de luistercijfers van FunX niet openbaar zijn gemaakt? Zo ja, 
waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat bij een transparante overheid ook een transparante 
publieke omroep hoort, die aangeeft welke zender welke luistercijfers 
oplevert? Zo ja, wat bent u van plan te doen aan het niet openbaar maken 
van de luistercijfers van FunX?

1 Broadcast Magazine, maart 2014
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